
Zápis z jednání Školské rady 
při ZŠ Pardubice-Polabiny, npor. Eliáše 344 

konané dne 13. října 2020 

Přítomni: 
Mgr. Romana Hermannová Mgr. Jan Bříza 

Mgr. Renata Kmoníčková Mgr. Jan Sýkora 

Ing. Aleš Fifka   Bc. Monika Ježková 

Omluveni: --- 

Hosté: 
Mgr. František Němec, ředitel školy 

Program jednání: 
1. Výroční zpráva o činnosti školy v roce 2019/2020 

2. Schválení výroční zprávy 

3. Informace o finančním vypořádání za rok 2019 

4. Seznámení se s inspekční zprávou - stížnost na postup školy při zápisu 

5. Projednání možnosti ředitelského volna 16.11.2020 

Závěry z jednání: 
Členové Školské rady se seznámili s novou členkou dosazenou za zřizovatele školy – MmP – Bc. Monikou 

Ježkovou, nahrazující Ing. Ivetu Skládalovou. 

ad 1. a 2. 

Pan ředitel seznámil členy ŠR s obsahem Výroční zprávy o činnosti školy v roce 2019/2020. Výroční zpráva 

o činnosti školy v roce 2019/2020 byla schválena všemi hlasy. 

ad 3. 

Pan ředitel seznámil členy se Správou o finančním vypořádání za rok 2019. 

ad 4. 

Inspekční zpráva řešila stížnost jednoho rodiče na postup školy při zápise do prvních tříd. 

Závěr inspekční zprávy: ČŠI neshledala žádné porušení jakéhokoliv předpisu a v postupu školy neshledala 

žádné nedostatky. 

ad 5. 

Také vzhledem k epidemické situaci nemoci Covid-19 pan ředitel, v koordinaci s dalšími řediteli 

pardubických škol, zvažuje vypsání ředitelského volna na den 16.11.2020, což je pondělí předcházející 

státnímu svátku 17.11.2020. To v případě, že by byla normální prezenční výuka. Všichni členové ŠR 

s postupem souhlasí.  

 

 

Zapsal: Jan Sýkora          13.10.2020 


